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SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETE 

  

Ikt.szám: Krs/988-13/2019. 

 

JEGYZŐKÖNYV 

 

 

Készült: Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 2019. szeptember 16. napján  

8:30 órakor megtartott nyilvános üléséről. 

 

Helye: Faluház Salföld  

 

Jelen vannak:  

 

Fábián Gusztáv polgármester 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester 

Kovács István képviselő  

 

Tanácskozási joggal jelen van:  

 

Tóthné dr. Titz Éva jegyzőt helyettesítő aljegyző 

Danis Orsolya pénzügyi  ügyintéző  

 

Jegyzőkönyvet készítette: Csik Tímea jegyzőkönyv-vezető  

 

 

Fábián Gusztáv polgármester: tisztelettel köszönt mindenkit, megállapítja, hogy a testület 

teljes létszámban jelen van, így határozatképes. Utolsó rendes ülés májusban volt, azóta 

megszervezésre került a gyermeknap, falunap, pogácsafesztivál, Salföld Dalföld, illetve azóta 

volt több rendkívüli ülés főleg azért, hogy dönteni tudjanak a különböző pályázatokon való 

indulásról. A lejárt határidejű határozatokról készült jelentést ismerteti, melyet javasol 

elfogadásra.  

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

 KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

78/2019. (IX. 16.) HATÁROZATA 

 

jelentés elfogadásáról  

 

Salföld Község Önkormányzat Képviselő-testülete a lejárt határidejű képviselő-testületi 

határozatok végrehajtásáról szóló jelentést elfogadja. 

Fábián Gusztáv polgármester: javasolja a meghívó szerinti napirendek elfogadását.  
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Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

 KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

79/2019. (IX. 16.) HATÁROZATA 

 

2019. szeptember 16-i  ülés napirendjének elfogadásáról 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a 2019. szeptember 16-i rendkívüli ülés 

napirendjét az alábbiak szerint elfogadja: 

 

1.) Salföld Önkormányzat 2019. évi költségvetéséről  

     szóló 2/2019. (II. 20.) rendelet módosítása   

     Előterjesztő: Fábián Gusztáv polgármester 

 

2.) Szociális tűzifa juttatásról rendelet alkotása  

           Előterjesztő: Fábián Gusztáv polgármester 

 

      3.) Alapítványok és egyesületek támogatási kérelme  

      Előterjesztő: Fábián Gusztáv polgármester 

 

      4.) Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati                       

           Ösztöndíjrendszerhez való csatlakozás 

      Előterjesztő: Fábián Gusztáv polgármester 

 

5.) Iskolai körzethatárok véleményezése 

     Előterjesztő: Fábián Gusztáv polgármester 

 

6.) Könyvtárellátási szolgáltatásokról tájékoztatás  

      Előterjesztő: Fábián Gusztáv polgármester 

 

 

1.) Salföld Önkormányzat 2019. évi költségvetéséről szóló 2/2019. (II. 20.) rendelet 

módosítása   

 

Fábián Gusztáv polgármester: ismerteti a rendelet módosítás okait, melyek az alábbiak: 

szociális tűzifa pályázat, Magyar Falu Program Pályázat támogatása, falugondnoki szolgálat 

támogatásának változása, vásároltak egy számítógépet. Ami új és többe került, mint a 

betervezett, az  a községi zöldterületek kezelése, ez volt a kísérleti év. Kérdezi, hogy van-e 

észrevétel, kiegészítés. 

 

Kovács István képviselő: kérdezi, hogy a zöldterületek karbantartása mennyibe került az 

önkormányzatnak, a jövő évi tervezés miatt.  

 

Danis Orsolya pénzügyi ügyintéző: a községgazdálkodásban a szolgáltatások között szerepel 

1.000.000 Ft összeggel.  
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Fábián Gusztáv polgármester: a tavalyi évben volt fél évig közfoglalkoztatott a településen 

utána kezdődött a külsős karbantartó foglalkoztatása és a különböző juttatásokkal együtt a 

közfoglalkoztatott költsége is volt 700.000 Ft. Idén kizárólag egyéni vállalkozó nyírta a füvet, 

tehát 1.300.000 Ft-nál járnak most.  Ebben a költségvetés módosításban még nem szerepel az 

összes idegenforgalmi adó bevétel.  

 

Danis Orsolya pénzügyi ügyintéző:  amikor ez a módosítás készült, akkor érkeztek be a júliusi 

befizetések.  

 

Fábián Gusztáv polgármester:  azt lehet mondani, hogy a szezon  jobb volt, mint tavaly, mert 

már most 150.000 Ft-tal több a bevétel. Tavasztól őszig jól ki volt adva a  vendégház, illetve a 

Faluház is.   

 

Kovács István képviselő: az önkormányzat nyert támogatást az orvosi rendelő 

tetőszerkezetének felújítására. Kérdezi, hogy sikerült-e kivitelezőt találni és elegendő lesz-e a 

beruházásra az összeg.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: jelenleg tárgyalásban van egy vállalkozóval, két oldala lesz a 

dolognak, egyszer megrendeli az önkormányzat az anyagot, szerződést köt a tapolcai  

SZL-Bau-val, ahol mindent lehet kapni, az összes anyagot megrendeli, kiszállítják és a 

vállalkozó ad egy árajánlatot a teljes munkafolyamatra és kötnek egy kivitelezési szerződést. 

Októberre mindenképpen szeretnék befejezni. 

 

Danis Orsolya pénzügyi ügyintéző: december végéig végezni kell és utána 60 napon belül el 

kell számolni.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: az orvosi rendelővel kapcsolatban lenne kérdése, az 

eredeti előirányzat 4.000.000 Ft volt és ebből teljesítettek 520.000 Ft-ot. Kérdezi, hogy ez azért 

van, mert a felújítást is beleszámították. 

 

Danis Orsolya pénzügyi ügyintéző: az eredeti költségvetésben betervezésre került 3,5 millió 

forint. Az önkormányzat a pályázaton nyert és ez vissza lett véve viszont nem ezen a 

kormányzati funkción kell elszámolni, tehát nem itt fog megjelenni az orvosi rendelő felújítása, 

hanem a településfejlesztési projektek és támogatásuk cím alatt.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: még egy olyan kérdése lenne, hogy működési célú 

támogatások államháztartáson belül az alábbiak szerint alakult: 2017-ben 18 millió forint,  

2018-ban 16 millió forint, most pedig 15,5 millió forint, tehát csökken folyamatosan.  

 

Danis Orsolya pénzügyi ügyintéző: ez a nettó finanszírozás, melyet különböző mutatókból 

számítanak ki.  

 

Tóthné dr. Titz Éva jegyzőt helyettesítő aljegyző:  azt, hogy a települések mennyi állami 

támogatást kapnak különböző mutatók figyelembevételével számolják.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: kérdezi, hogy miből gondolják azt, hogy ez emelkedni 

fog 20 millió forintra 2020-ban. 

 

Danis Orsolya pénzügyi ügyintéző: nem tudják előre, majd januárban kiderül, különböző 

címekre kapják ezt a támogatást falugondnok, szociális stb.  
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Fábián Gusztáv polgármester: amennyiben nincs több kérdés, javasolja elfogadásra a 

költségvetés módosítását.  

  

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi rendeletet alkotta: 

 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

 KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

9/2019. (IX. 27.) ÖNKORMÁNYZATI RENDELETE 

 

a 2019. évi költségvetésről szóló 2/2019. (II. 20.)  

önkormányzati rendelet módosításáról  

 

Fábián Gusztáv polgármester: javasolja, hogy aki a költségvetés módosításához kapcsolódó 

tájékoztatási kötelezettséget elfogadja, kézfeltartással jelezze. 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

 KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

80/2019. (IX. 16.) HATÁROZATA 

 

tájékoztatási  kötelezettség elfogadásáról  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a 2019. évi költségvetés módosításához 

kapcsolódó tájékoztatási kötelezettséget elfogadja.  

 

 

2.) Szociális tűzifa juttatásról rendelet alkotása  

 

Fábián Gusztáv polgármester: az önkormányzat pályázott és nyert 4  erdei m3 tűzifát.  

 

Tóthné dr. Titz Éva jegyzőt helyettesítő aljegyző: a rendelet tervezetben két dolog van 

kiemelve, az egyik a benyújtási határidő, másik a jövedelemhatár, melyeken van lehetőség 

módosítani, illetve lehet mindenen, de ezt a kettőt az előterjesztésben külön kiemelte a készítő 

ügyintéző. 

 

Fábián Gusztáv polgármester:  a benyújtási határidőt megfelelőnek találja, illetve a 120.000 

Ft jövedelemhatárt sem kell módosítani, illetve az is jó, hogy benne van a tervezetben, hogy 

csak az kap ilyen támogatást, akinek nincsen vezetékes gáz bevezetve az ingatlanába. 

Tekintettel arra, hogy 4 m3 támogatást kapott az önkormányzat, így a juttatás mértékét úgy 

veszik, hogy 1 m3 háztartásonként és akkor négy fő nyerhet.  

 

Tóthné dr. Titz Éva jegyzőt helyettesítő aljegyző: ezt így nem kell megállapítani,  mert az a 

van rendelet tervezetben, hogy legfeljebb 5 m3 lehet. 
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Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: nem is kapnak 5 m3 támogatást, nevetséges, hogy 4 

m3-t osztanak ki, de a támogatás legfeljebb 5 m3 lehet.  

 

Tóthné dr. Titz Éva jegyzőt helyettesítő aljegyző: az 5 m3 jogszabályi maximum. Ha 15  

m3-t kap akkor sem lehet több, illetve ha 1 m3-t kap akkor sem.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: az lenne teljesen egyértelmű, ha azt mondanák, hogy 

1 m3-nél nem lehet több.  

 

Tóthné dr. Titz Éva jegyzőt helyettesítő aljegyző: ez nem lehet mondani. A polgármester úr 

eldönti, hogy ennyi fa van, ennyi kérelmező van és majd a jogosultak között el kell majd osztani. 

A testület nem mondhatja azt, hogy csak 3 lehet, amikor a magasabb szintű jogszabály azt 

mondja ki, hogy legfeljebb 5 m3 lehet.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester:  kérdezi, hogy benyújtási határidőnek a november 9. 

nem túl távoli, ha korábban lehetne dönteni, akkor hamarabb jönne a fa.   

 

Fábián Gusztáv polgármester:  a fa nem szokott hamarabb jönni, mint  december, január, 

február.  

 

Tóthné dr. Titz Éva jegyzőt helyettesítő aljegyző: az ügyintéző azonnal rendeli a fát, amikor 

lehetséges, ha hamarabb szállítják és meg vannak a döntések, akkor kiosztható korábban. Ez a 

november 9-i időpont teljesen reális, de ahogyan a testület gondolja, lehet korábbra is.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: úgy gondolja, hogy ha ez tudomására jut az 

érintetteknek, akkor 2-3 héten belül el lehet dönteni, ez nem olyan bonyolult. Véleménye szerint 

a benyújtási határidő legyen október vége.  

 

Fábián Gusztáv polgármester:  javasolja a rendeletet úgy elfogadni, hogy a kérelmek 

benyújtási határideje 2019. október 31., az egy főre jutó jövedelem pedig nem haladhatja meg 

a 120.000 Ft-ot.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi rendeletet alkotta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

 KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

10/2019. (IX. 27.) ÖNKORMÁNYZATI RENDELETE 

 

a szociális célú tűzifa juttatásról 

 

 

3.) Alapítványok és egyesületek támogatási kérelme 
 

Fábián Gusztáv polgármester:  két kérelem érkezett, az egyik a Medicopter Alapítvány, a 

másik pedig a Segítő szívvel, jó szándékkal Közhasznú Alapítvány. Az 50.000 Ft-ot el szokták 

osztani az ábrahámhegyi Polgárőrök és a tűzoltók között.  
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Danis Orsoly pénzügyi ügyintéző: az más kormányzati funkció, az a bűnmegelőzés.  

 

Fábián Gusztáv polgármester:  kérdezi, hogy van-e javaslat.  

 

Kovács István képviselő: mindenkit lehetne támogatni, de az első cél az, hogy azt 

támogassák, aki itt van a környéken és a térségben. Ha érkezik kérelem a helyi 

mentőszolgálattól, akkor úgy érzi, hogy az önkormányzatnak őket kell támogatni, vagy azt a 

légimentő szolgálatot, aki a környéket látja el. Szíve szerint mindenkit támogatna, de el kell 

gondolkodni, hogy miből támogassák.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: azzal egyetért, hogy inkább közelebbit támogassanak.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester:  kérdés, hogy hol van közelebbi.  

 

Danis Orsolya pénzügyi ügyintéző:  Balatonfüreden van.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: próbált utána nézni, de ahogy az 

önkormányzatoknak is vannak kötelező feladatai, a mentés is állami feladat, tehát egy alap 

feladat. Kérdezi, hogy esetleg nézzenek utána és majd döntenek.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: nem kell utána nézni. Kérdezi, hogy akarják-e támogatni a 

Medicopter Alapítványt, egyenlőre csak összeg nélkül.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 0 igen szavazattal,  0 nem szavazattal, 3 

tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

 KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

81/2019. (IX. 16.) HATÁROZATA 

 

támogatási kérelem elutasításáról 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a Medicopter Alapítvány (Székhely: 1081 

Budapest, Szilágyi u. 3.) kérelmére támogatást nem biztosít. 

Felkéri a polgármestert, hogy fenti döntésről a kérelmezőt értesítse. 

 

Felelős: Fábián  Gusztáv polgármester. 

Határidő: azonnal.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: kérdezi szintén összeg nélkül, hogy támogassák-e a Segítő 

szívvel, jó szándékkal Közhasznú Alapítványt. 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 0 igen szavazattal,  0 nem szavazattal, 3 

tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 
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SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

 KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

82/2019. (IX. 16.) HATÁROZATA 

 

támogatási kérelem elutasításáról 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a Segítő szívvel, jó szándékkal Közhasznú 

Alapítvány (Székhely: 1157 Budapest, Nyírpalota út 5.) kérelmére támogatást nem biztosít. 

Felkéri a polgármestert, hogy fenti döntésről a kérelmezőt értesítse. 

 

Felelős: Fábián  Gusztáv polgármester. 

Határidő: azonnal.  

 

4.) Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjrendszerhez való 

csatlakozás 

 

Fábián Gusztáv polgármester: kérdés, hogy erre a támogatási formára van-e potenciális jelölt 

a településen.  

 

Mátraházi Zsuzsanna alpolgármester: véleménye szerint semmi nem történik, ha nem 

jelentkezik senki, a lehetőséget adják meg.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: javasolja, hogy aki egyetért azzal, hogy az önkormányzat 

csatlakozzon a Bursa Hungarica Ösztöndíjrendszerhez, kézfeltartással jelezze.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

 KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

83/2019. (IX. 16.) HATÁROZATA 

 

Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati  

Ösztöndíjrendszerhez való csatlakozásról 

 

Salföld Község Önkormányzata elhatározza, hogy csatlakozik a hátrányos helyzetű 

felsőoktatási hallgatók, illetőleg felsőoktatási tanulmányokat kezdő fiatalok támogatására 

létrehozott Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 2020. évi 

fordulójához.  

Kijelenti, hogy a felsőoktatási hallgatók számára, valamint a felsőoktatási tanulmányokat kezdő 

fiatalok részére kiírandó Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati Ösztöndíjpályázat 

2020. évi fordulójának Általános Szerződési Feltételeit elfogadja, és kötelezettséget vállal arra, 

hogy a pályázatok kiírása, elbírálása és folyósítása során maradéktalanul az Általános 

Szerződési Feltételekben foglaltaknak megfelelően jár el.  

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a csatlakozási nyilatkozat aláírására és 

felkéri, hogy azt az Emberi Erőforrás Támogatáskezelő részére küldje meg.  
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Felelős: Fábián Gusztáv, polgármester 

Határidő: 2019. október 2. 

 

Fábián Gusztáv polgármester: javasolja az ehhez kapcsolódó pályázati kiírások 

jóváhagyását.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

 KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

84/2019. (IX. 16.) HATÁROZATA 

 

A Bursa Hungarica pályázati kiírások jóváhagyásáról 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a Bursa Hungarica pályázati kiírásokat 

jóváhagyja.  

A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a pályázati kiírásokat tegye közzé. 

 

Felelős: Fábián Gusztáv, polgármester 

Határidő: 2019. október 4.  

 

 

5.) Iskolai körzethatárok véleményezése 

 

Fábián Gusztáv polgármester: a település iskolai körzethatárok tekintetében benne van a 

badacsonytomaji, illetve a révfülöpi iskolában is.  

 

Kovács István képviselő: jelenleg Badacsonytomajra egy gyermek sem jár  sem óvodába, sem 

iskolába. A szülő a gyermeket átíratta Szigligetre, kérdezi, hogy ilyenkor mi a helyzet.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: ezzel nincsen semmi probléma, bár körzeten kívüli iskola.  

Javasolja az egyetértő vélemény kinyilvánítását a körzethatárok tekintetében. 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

 KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

85/2019. (IX. 16.) HATÁROZATA 

 

Kötelező felvételt biztosító általános  

iskolai körzethatárok véleményezéséről 

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete a Veszprém Megyei Kormányhivatal 

Veszprémi Járási Hivatala által elkészített a kötelező felvételt biztosító általános iskolai 

körzethatárokat meghatározó tervezetet megismerte, és arról az alábbi véleménye alakult ki: 
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- egyetért, azt elfogadja.  

 

Véleménye kialakítása során a Képviselő-testület figyelembe vette, hogy a település 

jegyzőjének nyilvántartásában Salföldön lakóhellyel, ennek hiányában tartózkodási hellyel 

rendelkező hátrányos helyzetű, általános iskolába járó gyermek jelenleg nem szerepel.  

Utasítja a polgármestert, hogy a határozatot a Veszprém Megyei Kormányhivatal Veszprémi 

Járási Hivatala részére küldje meg. 

 

Felelős: Fábián Gusztáv polgármester 

Határidő: 2019. október 31.  

 

 

6.) Könyvtárellátási szolgáltatásokról tájékoztatás  

 

Fábián Gusztáv polgármester: ezt a tájékoztatást Nemes Hajnalka készíti, aki közvetlen 

kapcsolatban áll a könyvtárossal. A tájékoztatásban azt kérik, hogy az alacsony lélekszám 

ellenére az önkormányzat tartsa fenn a könyvtárat.  2021. január 1-től majd csak felsőfokú 

végzettségű személy láthatja el a könyvtári feladatokat. Javasolja a tájékoztatás elfogadását.  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 

tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 

 

SALFÖLD KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

 KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

 

86/2019. (IX. 16.) HATÁROZATA 

 

tájékoztató elfogadásáról  

 

Salföld Község Önkormányzata Képviselő-testülete az Eötvös Károly Megyei Könyvtár 

könyvtárellátási szolgáltatásról készült tájékoztatóját elfogadja és tudomásul veszi.  

 

Fábián Gusztáv polgármester: megköszöni a részvételt és az ülést 9:15 órakor bezárja.  

 

K.m.f. 

 

 

Fábián Gusztáv       Tóthné dr. Titz Éva 

polgármester               jegyzőt helyettesítő aljegyző  


